

東華三院馬振玉紀念中學

活動通告 057/25-26

「以棋會友」桌遊大使培訓

敬啟者：

本培訓計劃透過「桌遊」及聯校桌遊比賽作為介入工具，讓學生從中學習與他人相處的技巧、建立正面看待成敗得失的價值觀及帶領桌遊的表達能力，並讓學生在校內以朋輩身份宣揚建立健康生活的信息。貴子弟獲邀參加「以棋會友」桌遊大使培訓，活動詳情如下：

日期：	2025 年 11 月 13、20、27 日（逢星期四） 2026 年 1 月 8（四）、12（一）、14 日（三）
時間：	下午 4:00 – 下午 5:30
地點：	1C 課室
費用：	全免
備註：	聯校桌遊比賽為 2026 年 1 月 31 日（星期六）

請於十一月十日（星期一）或之前簽妥電子通告回條，以便統籌辦理。如有任何疑問，請致電 2479 2709 與呂義浚社工或 2443 9899 與方祺老師聯絡。

東華三院馬振玉紀念中學校長



謹啟

(賴珮賢)

二零二五年十一月六日

東華三院馬振玉紀念中學

班號: _____

活動通告 057/25-26

「以棋會友」桌遊大使培訓

敬覆者：

本人為 _____ 班學生 _____ 之家長，已知悉上述通告之內容，並

☐ 同意敝子弟參加上述活動。

☐ 不同意敝子弟參加上述活動。

此覆

東華三院馬振玉紀念中學

家長簽署：_____

家長姓名：_____

二零二五年 月 日

TWGHs C.Y. Ma Memorial College
Activity Circular 057/25-26
Board Game Ambassador Training

6th November 2025

Dear Parents

In order to facilitate student's interpersonal skills, develop a positive and healthy attitude towards success and failure, the school is going to collaborate with TWGHs iCAPT to organise a board game group. Students will learn not only board games skills, interpersonal skills but also participate in an inter-school board game competition. Details of the programme are as follows:

Date	:	November 13, 20, 27 (Thursday) January 8, 12, 14
Time	:	4:00pm - 5:30pm
Venue	:	Classroom 1C
Fee	:	Free of charge
Remarks	:	TWGHs Inter-school board game competition is on 31 st January 2026.

Please return the signed e-reply slip by 10th November 2025 (Monday). Please feel free to contact the social worker Mr. Lui Hei Tsun on 2479 2709 or Mr. Fong Ki on 2443 9899 if you have any questions.

Yours sincerely



Lai Pui Yin Polly
Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.